
Minnesanteckningar,  
IFK Visby föreningsutvecklingskväll  

2015-04-01

Henrik Thunholm hälsade välkommen och pratade om vikten att se föreningen som en 
helhet och då få in ung som gammal - fotboll som bordtennis. Alla behövs! Vi har påbörjat 
vårt föreningsutvecklingsarbete redan för två år sedan och nu behöver vi ta nästa steg. 
Föreningen växer så det knakar och vi har bland annat fått in fem stycken nya personer i 
vår styrelse där vår nya ordförande Kim Jacobsson, var med detta möte.

Vi pratade vidare om att vi behöver förbättra strukturen i föreningen så att styrelsen har en 
bra chans att jobba med föreningen.

Vi tittade på vår sponsorfolder, som delades ut för vidare spridning och på vår värdegrund 
som sammanställdes på förra föreningsutvecklingsdagarna. Den finns idag på papper, 
men har inte riktigt kommit ut till varje lag och varje spelare ännu. Det arbetet ska 
fortfarande göras. En pärm ska skapas med all möjlig info, bland annat värdegrunden, 
som ska kunna ges till nya ledare/lag. På detta sätt styr vi skutan åt samma håll i 
föreningen.

Mål för kvällens arbete: 
Informera om jobbet i kulisserna och att vi tillsammans kan lämna ett förslag till styrelsen.
• Kommunikation
• Aktiviteter, arbetsuppdrag, sponsring
• Arrangemang, cuper
• Plantider - Gutestugan?
• Grönbete 21/4
• Räfsning
• Övriga frågor

Henken visade upp föreningens organisationsträd, där det finns strukturerat vem som 
ansvarar för vad. Det ska vara tydligt. 

Kommunikation
Bakgrund: Vi använder olika kanaler idag. 
Risk: alla får inte/ kan inte ta del av informationen. 
Syfte: ha ett gemensamt och användarvänligt arbetssätt/rutin, för styrelse, ledare, spelare 
och föräldrar.
-Idrottonline, används till LOK-stöd m.m.
-laget.se
-Mejl
-SMS 
-Gästbok 
-Facebook 
-???

Vi pratade om laget.se kontra idrottonline och kom fram till att fortsätta med laget.se för 
våra lag och tills vidare med idrottonline för medlemshantering och LOK-stöd. Däremot så 
kommer vi börja jobba parallellt med att titta vidare på laget.se för att kanske gå över helt 

http://laget.se
http://laget.se
http://laget.se
http://laget.se


till detta. Det går idag att använda laget.se även till medlemshantering, fakturering och 
LOK-stöd. Henken, Sandra och Johannes tittar vidare på detta.
Det är viktigt att alla börjar använda laget.se till att lägga upp nyheter och lägga in matcher 
och träningarna i kalendrar.

Ny struktur för inköp av kioskvaror, Jenny Malm och Viktoria Gutelind har tagit på sig att 
fixa detta i år. 

Aktiviteter/Arbetsuppdrag/Sponsring
Bakgrund: För att föreningen ska våga ta på sig uppdrag så behöver alla lag stå bakom 
dessa och ha möjlighet att hjälpa till. 
Risk: några lag kör sitt eget race och blir en förening i föreningen.
Syfte: få en gemensam syn på vad och vilka uppdrag vi i föreningen ska prioritera, detta 
ska dock inte hindra driftiga lag som vill det lilla extra. Vill något lag dra in extrapengar till 
fler cuper eller liknande så ska de såklart få det.
• Newbody
• Idrottsrabatten
• Bollkallar, kiosk vid A-lagsmatcher
• Räfsning, Kneippbyn, Tofta
• Fler sammankomster = LOK
• Lärgrupper
• Cupen

21/4: Politiker kommer till IP kl 18.00. Vi välkomnar 08:orna till klubben och sedan får alla 
lag komma in på planen. Alla lag tränar sedan! Matchställ på!
25/4: Räfsning på Kneippbyn, 13.00-17.00, lammgrillning därefter på Kneippbyn.

När det gäller insamling av pengar till t.ex. Ölands Cupen så är förslaget nu att sälja 
Newbody gemensamt i hela föreningen och sedan går dessa pengar till vissa fasta cuper 
till vissa fasta årskullar. Likadant med Idrottsrabatten som damlaget ansvarar för. Vi ska 
sälja 500 häften och säljer vi dem får vi in 35 000:- till föreningen. Vi lägger då t.ex. en fast 
tid då IFK alltid säljer Newbody, t.ex. på hösten så att alla vet om det.

Sedan är det viktigt att vi satsar på att ha roligt - att få in pengar på att spela fotboll - i och 
med LOK-stödet.

Arrangemang/cuper
Bakgrund: För att föreningen ska våga ta på sig uppdrag så behöver alla lag stå bakom 
dessa och ha möjlighet att hjälpa till. 
Risk: några lag kör sitt eget race och blir en förening i föreningen.
Syfte: få en gemensam syn på vad och vilka uppdrag vi i föreningen ska prioritera, detta 
ska dock inte hindra driftiga lag som vill det lilla extra. Vill något lag dra in extrapengar till 
fler cuper eller liknande så ska de såklart få det.
• Gotlands gratistidning cup
• IFK-dagen
• Guldracket
• Fotbollsskolor (1.0 och 2.0)
• Cuper (Öland, Rödsle, Helsingborg??)
• Egna träningsturneringar/sommarcuper
• ???
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Vi pratade om vår fotbollsskola 1.0, som är unik och fungerar väldigt bra MEN vi står vid 
ett vägskäl - hur ska vi göra? Vem orkar dra i den? Vi har för lite vuxna som det ser ut nu. 
Är det bättre att försöka köra mer på helgdagar istället för att lättare få vuxna som kan 
hjälpa till. Kanske köra lördag, söndag, måndag…
Hur gör vi med 2.0? Kan vi försöka hitta dagar på helger också? Handlar mycket om att 
få hit rätt ledare från fastlandet, de som var här förra året var väldigt duktiga.

Utbildning/utveckling
Bakgrund: alla har vi olika mål med vårt ledarskap och mål med laget.
Risk: Att vi lägger vår tid på fel utbildningar och tappa fokus på vår vision och värdegrund.
Syfte: Få alla nuvarande och blivande ledare att vara tydliga med vilken roll de vill ha, för 
stunden och framåt. (Tränare, lagledare, föräldragrupp, styrelse, förälder etc.)
• Diploma C
• Diploma B
• Specialträningar
• Internt utbyte av erfarenheter/övningar
• Hyra in externa ledare
• Utbyte med andra föreningar
• ???

-En kvalitetssäkring av våra ledare att man har gått Diploma C, som är 2 heldagar plus lite 
webbuppgifter. Man får sedan träna ungdomar upp till 12 år. 
-Bra att utbyta tränare mellan lagen, för att få nya vyer. Spelarna snäpper upp sig lite. 
-Målvaktsträning kom upp - hur gör vi? Just nu sköter varje lag det på sitt eget sätt. Ska vi 
sätta en gemensam linje? Per Caesar är villig att ställa upp som målvaktstränare. 
-Hur föder vi en högre status för våra spelare - så att de vill vara målvakter. 
-Viktigt med specialträning och bra utrustning.

Flytta upp spelare för högre motivation?  
-Hur gör vi i föreningen med detta?
-Svensk fotboll säger att man ska i största möjliga mån spela med sin åldersgrupp. 
-Men för att motivera de som vill mer, så ska det kunna finnas möjlighet att få komma på 
extraträningar med äldre lag. Men inte att spela matcher med äldre lag.
-Bra även att kunna träna med andra lag om ett av passen kanske krockar med en annan 
idrott. 
-Föreningen ska kunna erbjuda extraträningar som alla som vill ska kunna delta i.

Vi tittade vidare på IFK Visbys åldersstege som vi själva tillverkat. Vi kommer dock att 
börja följa Svenska fotbollsförbundets utbildningstrappa för just utbildning. I vår egen 
trappa har vi listat vid vilka åldrar man t.ex. åker på en speciell cup, eller ansvarar för 
försäljning av Newbody.

PF10-12-14: Kommer att ansvara för Newbody-försäljningen i höst. 

Isak delade sedan ut ett förslag på ett planschema inför 2015, för samtliga lag, och gicks 
igenom.

//Johannes Persson 




